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ZAPISNIK 1. REDNE SEJE SVETA STARŠEV OŠ BIČEVJE z dne 27.9.2017 

 

Prisotni: Boris Šprajc (1. A), Ana Slana (1. A), Žana Berk (1. B), Marija Burnik (2. B), Martin Strajnar (3. A), 

Barbara Kmet (3. B), Sabina Knaus (4. A), Ana Šavli (5. A), Danaja Smolnikar (5. B), Maja 

Muratspahić (6. A),  Petra Lebeničnik  (6. B), Mojca Grudnik (7. B), Nataša Milivojevič (8. A), 

Jovan Bojkovski (8. B), Petra Bauer (8. B), Janez Osredkar (9. A), Rok Tomšič (9. B) 

Opravičeni: Vanja Badovinac (1. B)  

Prisotni vabljeni: g. Peter Klun – ravnatelj, ga. Alenka Fajfar Gnezda – pedagoginja 

Listna prisotnosti je priloga zapisnika. 

Ravnatelj pozdravi vse prisotne in pojasni, da vodi sejo do izvolitev predsednika Sveta staršev OŠ Bičevje. 

Dnevni red: 

1. Potrditev dnevnega reda 1. redne seje Sveta staršev OŠ Bičevje. 

2. Izvolitev predsednika Sveta staršev OŠ Bičevje. 

3. Pregled in potrditev zapisnika zadnje seje Sveta staršev OŠ Bičevje. 

4. Pregled in realizacija sklepov prejšnje seje. 

5. Poročanje predstavnikov o vzgojno-izobraževalnem delu v oddelkih. 

6. Poročanje predstavnikov staršev v Svetu šole. 

7. Poročanje predstavnika sveta staršev v Aktivu svetov staršev ljubljanskih osnovnih šol o delu v aktivu 

Zveze aktivov svetov staršev Slovenije (ZASSS). 

8. Potrditev spremembe nadstandarda – poletna šola v naravi 4. razred. 

9. Pregled in seznanitev z realizacijo LDN za šolsko leto 2016/2017. 

10. Pregled in seznanitev z LDN za šolsko leto 2017/2018. 

11. Seznanitev s samoevalvacijo za šolsko leto 2016/2017.  

12. Pobude, predlogi, vprašanja. 

 

K1. Potrditev dnevnega reda 1. redne seje Sveta staršev. 

Predstavniki Sveta staršev predlagajo, da se točki  9. in 10. ne obravnavata, saj je bilo gradivo za navedeni 

točki posredovano prepozno in sicer le en dan pred sejo, kar ni v skladu s 16. členom Poslovnika Sveta 
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staršev OŠ Bičevje. Večina predstavnikov Sveta staršev potrdi, da jim gradiva ni uspelo prebrati. Poudarijo 

tudi, da je prejeto gradivo potrebno dopolniti (npr. realizacija LDN 2016/2017 tč. 11.8 Kemija) in urediti. 

Ravnatelj predlaga, da se določi nov termin za pregled in seznanitev z realizacijo LDN za šolsko leto 

2016/2017 ter pregled in seznanitev z LDN za šolsko leto 2017/2018. Nov termin ponedeljek 2. 10. 2017 ob 

16.30 uri. 

Člani sveta staršev se s predlaganimi spremembami strinjajo, potrjujejo spremenjen dnevni red in nov termin 

za obravnavo izločenih točk. 

Sklep št. 1: Spremenjen dnevni red in nov termin za nadaljevanje 1. seje Sveta staršev sta bila soglasno 

sprejeta. 

K2. Izvolitev predsednika Sveta staršev OŠ Bičevje. 

Na poziv k kandidaturi za predsednika Sveta staršev je bila predlagana kandidatka gospa Marija Burnik. 

Kandidatka poda ustno soglasje h kandidaturi. 

Predstavniki Sveta staršev se soglasno odločijo, da volitve predsednika Sveta staršev izvedejo javno. 

Na javnih volitvah je bila s 14 glasovi za in 1 vzdržanim glasom za predsednico Sveta staršev izvoljena gospa 

Marija Burnik. 

Gospa Marija Burnik prevzame mesto predsednice in predlaga izvedbo glasovanja za namestnika 

predsednika Sveta staršev. H kandidaturi je predlagana gospa Ana Šavli, ki poda ustno soglasje h kandidaturi. 

Predstavniki Sveta staršev se soglasno odločijo, da volitve namestnika predsednika Sveta staršev izvedejo 

javno. 

Na javnih volitvah je bila s 14 glasovi za in 1 vzdržanim glasom za namestnico predsednice Sveta staršev 

izvoljena gospa Ana Šavli. 

Sklep št. 2: Predsednica Sveta staršev za šolsko leto 2017/2018 je gospa Marija Burnik. 

Sklep št. 3: Namestnica predsednice Sveta staršev za šolsko leto 2017/2018 je gospa Ana Šavli. 

Po kratki predstavitvi predstavnikov Sveta staršev predsednica pozove predstavnike Sveta staršev, da 

preberejo poslovnik Sveta staršev in zapisnike preteklih let, ki so dostopni na spletni strani OŠ Bičevje. 

Predsednica nadaljuje sejo. 

K3. Pregled in potrditev zapisnika 3. redne in 1. dopisne seje Sveta staršev. 

Sklep št. 4: Zapisnika 3. redne seje Sveta staršev je bil z 12 glasovi za in 3 vzdržanimi glasovi potrjen. 

Sklep št. 5: Zapisnik 1. dopisne seje Sveta staršev je bil z  11 glasovi za in 4 vzdržanimi glasovi potrjen. 

K4. Pregled in realizacija sklepov prejšnje seje 

Vodstvu šole je bilo predlagamo, da z neformalnim druženjem začnemo postopoma, s čimer se je vodstvo 

strinjalo in v šolskem letu 2017/2018 znova obuja bičevki ŽIV ŽAV, družabno prireditev za starše, učence in 

delavce šole, ki bo v četrtek, 7. junija 2018. 

Ker svet staršev ni potrdil predlaganega seznama DZ 2017/2018 za 8 in 9. razred je vodstvo šole  posredovalo 

nov seznam DZ 2017/2018 za 8. in 9. razred, ki je bil nato obravnavan na dopisni seji. Seznam DZ je bil 

potrjen. Na dopisni seji je bil podan predlog, da se predvideni stroški za e-gradiva (pri biologiji in matematiki) 
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navedejo v seznam delovnih zvezkov, ki jih otroci prejmejo pred koncem šolskega leta, kar pa ni bilo 

realizirano. 

Svet staršev ponovno poda predlog, da se stroški e-gradiv navedejo v seznam delovnih zvezkov.   

Glede predloga, da se dobro ohranjene in nepopisane delovne zvezke z elementi učbenika za angleški jezik v 

višjih razredih po končanem šolskem letu podarili šoli, in v ta namen pozove učitelje, da otroci v navedene 

delovne učbenike ne pišejo, je ravnatelj pojasnil, da je predlog posredoval učiteljem in da so se učitelji z njim 

strinjali. Predstavniki sveta staršev povedo, da vsaj ena od učiteljic zahteva, da se v delovni učbenik piše. 

Ravnatelj zagotovi, da bo zadevo preveril. 

Predstavnik Sveta staršev v aktivu ZASSS prosi vodstvo šole, da se mu najkasneje do 29. 9. 2017 posreduje 

celotni končni seznam Delovnih zvezkov za šolsko leto 2017/2018, naknadno potrjene delovne zvezke za 8. in 

9. razred kot tudi vsa e-gradiva. 

K5. Poročanje predstavnikov o vzgojno-izobraževalnem delu v oddelkih. 

Predsednica predlaga, da se o vzgojno-izobraževalnem delu v oddelkih obravnava v okviru 12. točke. 

Predstavniki Sveta staršev se s predlogom soglasno strinjajo. 

K6. Poročanje predstavnikov staršev v Svetu šole. 

Posebnega poročanja ni bilo podanega. Predstavniki Sveta staršev podajo predlog, da bi se datumi sej Sveta 

staršev in sej Sveta zavoda določili že v začetku šolskega leta (že v LDN?). S tem bi omogočili predstavnikom 

Sveta staršev in predstavnikom staršev v Svetu zavoda, da se lahko udeležijo sej in ne pride do prekrivanja z 

njihovimi službenimi obveznostmi. 

Predstavniki povejo, da so neskladja pri datumih za februarske roditeljske sestanke, in sicer je v LDN naveden 

datum torek, 13. februar 2018, v Šolarčku 2017/2018 pa torek, 6. februar 2018. 

K7. Poročanje predstavnika sveta staršev v Aktivu svetov staršev ljubljanskih osnovnih šol o delu v Aktivu 

svetov staršev ljubljanskih osnovnih šol (ASSLOŠ). 

Predstavnik poroča, da je pregled pokazal, da se cene stroškov DZ nižajo. Ravnatelj pripomni, da cena ne bi 

smela biti merilo za izbiro. Predstavniki povedo, da je cena edino na kar lahko vplivajo. Količina DZ in 

posledično teža šolskih torb sta vsako leto preveliki. Vsako leto tudi govorimo o upadu sposobnosti pisnega 

izražanja, pri čemer DZ s svojimi kratkimi prostorčki za vnašanje besedila oziroma besed nimajo pozitivnega 

učinka. 

Tudi letos bo delovala Delovna skupina, ki se bo sestala z učitelji na temo DZ. Delovno skupino zaenkrat 

sestavljajo: Jovan Bojkovski, Zarika Snoj Verbovšek in Janez Osredkar.  

SS ponovno prosi vodstvo šole, da pozove učitelje, naj otroci v učbenike z elementi delovnega zvezka 

(Touchstone) ne pišejo, da bi jih konec šolskega leta lahko podarili šoli. Ravnatelj pove, da so učitelji 

obveščeni in da so predlog sprejeli, da pa jih bo ponovno opomnil. 

K8. Potrditev spremembe nadstandarda – poletna šola v naravi 4. razred. 

Na zadnji seji Sveta staršev v preteklem šolskem letu smo šoli predlagali, da bi se ena dejavnost iz 5. razreda 

prenesla v 4. ali dodatno organiziral tabor tudi za 4. razrede.  
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Ravnatelj poroča, da se je šola preverila razpoložljivost terminov na Debelem rtiču vendar so bili prosti 

termini le v mesecu februarju, marcu ali aprilu, ki pa žal niso primerni. V Savudriji so ponudili termin  18. – 

23. junij 2018 (zadnji šolski teden).  

Sklep št. 6: SS s 13 glasovi za, 1 glasom proti in 1 vzdržanim glasom potrjuje predlog, da se v šolskem letu 

2017/2018 poletna šola v naravi izvede v 4. razredu, zadnji šolski teden od 18. do 23. junij 2018. 

Predstavniki predlagajo, da šola tekom leta poišče še druge možne lokacije za izvedbo poletne šole v naravi 

za junij 2019, ki bi vključevale tudi možnost notranjega bazena. 

K11. Seznanitev s samoevalvacijo za šolsko leto 2016/2017.  

Ravnatelj pove, da so ob koncu šolskega leta med učenci 6.-9. razreda izvedli anketo o urah oddelčne 

skupnosti – čemu so namenjene, njihovi predlogi o temah, ali so imeli vpliv na izbiro tem in kaj so dejansko 

na oddelčnih urah počeli. Rezultati so pokazali, da so oddelčne ure pomemben vzgojni in varovalni dejavnik 

in jih je potrebno načrtovati glede na potrebe oddelka in prisluhniti interesom učencev. 

Pri anketi je opaziti precejšnje razlike med razredi. Predstavnik sveta staršev, ki je tudi sam učitelj in 

razrednik pove, da je veliko odvisno od učitelja, ki mora biti zelo samoiniciativen, da pritegne pozornost 

učencev. Ravnatelj še doda, da imajo učitelji za seboj kar nekaj delavnic, da imajo veščine in vedno na 

razpolago tudi pomoč šolske svetovalne službe, da pa je od posameznega učitelja odvisno kako bo ponujeno 

uporabil in izkoristil.  

Predstavniki menijo, da naj se oddelčen skupnosti s tematsko obarvanimi vsebinami še naprej izvajajo. 

Svet staršev je seznanjen s samoevalvacijo za šolsko leto 2016/2017. 

K12. Pobude, predlogi, vprašanja. 

VPRAŠANJE 1-1 

5.a razred: Naši otroci so letos obiskali Savudrijo in čeprav so starši opozorili, da je voda v tem času za 

nekatere otroke premrzla, so učitelji vztrajali, da morajo vsi otroci v vodo in »oddelati« program. Nekateri so 

domov prišli prehlajeni, drugi pa z zelo slabo izkušnjo, kar zagotovo ni namen šole v naravi. Poleg tega so 

otroci povedali, da na plaži ni bilo nobene sence, kamor bi se lahko umaknili. Vemo, da je s stališča nevarnosti 

za zdravje to nedopustno. Prišla je pobuda oz. vprašanje s strani staršev, zakaj se vztraja pri dotrajanem 

domu v Savudriji, ko pa je npr. v Ankaranu na voljo boljša infrastruktura, kjer je na voljo tako zunanji kot tudi 

notranji bazen, če je morje premrzlo, in oblica sence pod borovci. 

Ravnatelj razloži, da je bila letos v Savudriji težava v tem, da je bilo morje toplo, zrak pa hladen in vetroven. 

Otroci si kljub opozorilom učiteljev niso preoblačili mokrih kopalk. Siljenja v vodo naj, po zagotovilu prisotnih 

učiteljev, ne bi bilo. Tudi primer ene od deklic, ki ni želela v vodo, naj bi bil uspešno rešen. (Predstavniki tej 

trditvi nasprotujejo.) Ravnatelj pojasni, da nekateri otroci ne želijo sodelovati pri vodenem plavanju in si 

želijo prosto plavanje. Pove še, da je dom v Savudriji prenovljen in da je hrana dobra. 

Predstavniki dodajo, da so otroci zadnji dan morali v vodo v dežju in da je 1/3 otrok iz Savudrije prišla bolnih. 

Ravnatelj predlaga, da se izvede med otroci anonimna anketa o zadovoljstvu z bivanjem v Savudriji. 

Predstavniki se s tem strinjajo. 

SS zanima še ali so starši seznanjeni z možnostjo pridobitve subvencije za učence, ki zaradi socialnega 

položaja ne zmorejo v celoti plačati prispevka za šolo v naravi.  

Ravnatelj pove, da naj bi učitelji to informacijo podali na roditeljskih sestankih, lahko pa se za informacije 

pokliče tudi svetovalno službo.  
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Predstavniki povedo, da večina učiteljev informacije o tej subvenciji ne posreduje na roditeljskih sestankih. 

 

VPRAŠANJE 1-2 

Iz 5.a in 8.b razreda prihaja kritika na šolska kosila, ki naj bi bila prevečkrat premastna in preslana, otroci 

zaradi tega ostajajo lačni oz. se ne najedo dovolj. To je povečini tudi glavni obrok naših otrok čez teden, zato 

je kvaliteta zelo pomembna. Predlagamo DNEVNE ankete s pomočjo spletnih anket in pametnih telefonov in 

sicer učencev od 5. do 9. razreda. V anketi bi izpolnili razred, ocenili kosilo, ali so ga pojedli, če je to glavni 

obrok, ... anketa bi sigurno bila zelo uporabna - imeli bi sprotno spremljanje kakovosti. 

Odgovor vodje šolske prehrane: 

V šolski prehrani ves čas težimo k manjši uporabi maščob, sladkorja in soli v prehrani naših otrok. 

Res je, da so naši okusi različni in kar je za nekega preslano je za drugega ravno dovolj in za tretjega premalo 

slano. V vrsto otrok so, glede na vašo kritiko tako tudi takšni, ki pravijo da so jedi preslane, vendar pa so na 

drugi strani takšni, ki želijo isto jed še dodatno posoliti (teh je glede na našo izkušnjo več). V kuhinji se držimo 

normativov, ki so postavljeni za določene jedi, hkrati pa sledimo promociji za zmanjšano uporabo soli. Pri 

vseh obrokih se trudimo, da sledimo smernicam zdravega prehranjevanja, da izbiramo lokalno pridelano 

hrano in kakovostna ekološka živila, da vsakodnevno ponudimo dovolj sadja in zelenjave in da (občasno) 

ustrežemo tudi željam vaših otrok. 

SS je razočaran nad skoraj enakim (in zelo splošnim) odgovorom glede šolske prehrane v primerjavi s 

preteklimi pripombami, zato želimo, da se za mnenje vpraša otroke, ter se sledi njihovim odgovorom za 

določeno časovno obdobje in s tem pridobi informacijo o kakovosti šolske prehrane. 

SS skupaj z vodstvom šole sprejme predlog, da en mesec na oddelčnih urah učitelji povprašajo učence kakšna 

je bila hrana v preteklem tednu. 

VPRAŠANJE 1-3 

Ali naša šola v 9. razredu uporablja pri matematiki učbenika (Kocka 9 in Skrivnosti števil in oblik), ki sta 

vsebovala napačno razlago pri učenju verjetnostnega računa, zaradi česar so na nekaterih šolah opazili slabši 

uspeh na NPZ-jih (link do članka: http://www.rtvslo.si/slovenija/zakaj-ucbenik-matematike-za-9-razred-

narobe-uci-verjetnost/433165)? Če da, ali so učitelji opazili napako ali učijo po učbeniku? 

Šola uporablja poleg svojih gradiv tudi navedena učbenika. Za omenjeno napako vedo in poučujejo pravilno. 

VPRAŠANJE 1-4 

3.a razred: Ponovno bi izpostavil, da otroci po kosilu, ko gredo ven od garderobe do avle, hodijo v nogavicah, 

copate pa pustijo v omari. Ni mi jasno, zakaj je to tako, zakaj morajo otroci vsak dan pobirati umazanijo s tal 

in jo kopičiti v svojih obuvalih ter hoditi domov v umazanih nogavicah ... 

Mogoče ena enostavna rešitev, naj se preobujejo v avli in copate tam pustijo, ko pa pridejo nazaj spet obujejo 

copate. Ni mi logično, da se to dogaja, saj gre za higieno, tla niso tako čista da bi hodili v nogavicah. 

Učitelji so bili opozorjeni in dajejo navodila otrokom, da naj gredo v copatih do avle se preobujejo  in odložijo 

copate v to namenjeno škatlo. Vendar otroci ne upoštevajo navodil, ker hitijo ali pa se jim ne ljubi odnesti 

copat. Tudi nekaj predstavnikov potrdi, da njihovi otroci zaradi hitenja ali ker se jim ne da nositi copat, hodijo 

v nogavicah. Učitelji bodo še naprej opozarjali otrokenaj po šoli ne hodijo v nogavicah.  
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VPRAŠANJE 1-5 

Spletna stran OŠ: 

- ažurnost: arhiviranje starejših prispevkov (po izteku šolskega leta); na osnovni strani se še vedno vrtijo 

prispevki lanskega šolskega leta, 

- nedostopnost prispevkov (konkretno primer dveh prispevkov z dne 28.6.2017: Kolesarski izpit petošolcev in 

Obvestilo o dosežkih na tekmovanjih iz zgodovine), 

- koledar? Prej je bil »brez podatkov«, sedaj ga sploh ni. Dobro bi bilo, da je na prvi strani šole dostopen 

koledar z vnesenimi skupnimi dogodki (govorilne ure, roditeljski sestanki, dan odprtih vrat, počitnice ...). 

Spletna stran šole se posodablja in bo v prihodnje bolj ažurna in preglednejša. 

VPRAŠANJE 1-6 

Interesne dejavnosti: Nižji razredi imajo na voljo le zbor, vrtnarski krožek, prvo pomoč in nemščino (slednje le 

za lanske udeležence). Lani so imeli npr. tudi šahovski krožek. 

Otroci iz nižjih razredov sploh niso dobili spiska interesnih dejavnosti (posebej so dobili prijavnico za zbor, o 

vrtnarskem krožku je obvestilo poslala razredničarka), le seznam dejavnosti, ki jih izvajajo zunanji izvajalci. 

Naknadno so bile prijavljene še elementarne igre in vrtnarski krožek, ostalih dejavnosti učitelji niso prijavili. 

Logika – učitelji poučijo na dveh šolah in je zaradi tega zelo zasedena. Šahovski krožek je bil subvencioniran s 

strani četrtne skupnosti Vič, letos ni več. Šola je bila zavrnjena za program Zdrav življenjski slog, prihodnje 

leto bo ponovno dana vloga. Ravnatelj bo spodbudil učitelje, da že v tem letu prijavijo več vsebin (logika, 

šport za dekleta in fante, ples …). 

VPRAŠANJE 1-7 

Kadrovske menjave: 

- zakaj učiteljica matematike prof. Žitnik poučuje v 8. in 9. razredu, ko je bilo že pred leti sklenjeno, da uči le 

v 6. in 7. razredu? 

- zakaj učiteljica Nataša Zager ne poučuje več? 

Pri matematiki imamo učne skupine in potrebujemo tri učitelje. Učiteljica matematike Metka Žitnik 1. 

januarja odhaja v pokoj, nadomestila jo bo učiteljica matematike Teja Demič.  

Učiteljica Nataša Zager je muzikologinja in nima izpolnjenih pogojev za poučevanje glasbene umetnosti. 

 

VPRAŠANJE 1-8 

2.b razred (navezuje se tudi na prejšnje vprašanje): 

V preteklem šolskem letu se je v našem razredu zamenjalo kar nekaj učiteljic. Celotna stvar je bila absurdna 

do te mere, da na trenutke celo nisem bil prepričan kdo poučuje mojega otroka. 

Glede na okoliščine, ki so botrovale k nastanku te situacije (bolniška odsotnost primarne učiteljice, racionalno 

poizkušanje šole k razrešitvi nastale situacije, itd...), smo vsi starši z veliko mero razumevanja in dobre volje 

sprejeli to situacijo in pri tedenskih menjavah učiteljic nismo komplicirali. 

Menim pa, da naše predhodno razumevanje in sprijaznenje z okoliščinami ne sme botrovati k temu, da sedaj 

vodstvo šole očitno meni, da je znotraj našega razreda pač najenostavneje reševati njihove kadrovske 

probleme (v smislu, saj tudi prej nismo komplicirali...). 

Otroci so končno dobili neko stalnico v razredu in skrajno neracionalno in neodgovorno se mi zdi, da jim 

poizkuša to vodstvo šole sedaj znova odvzeti. 
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Poleg tega me je zmotil tudi način obvestitve o tej predvideni menjavi učiteljice. V nekem normalnem svetu, 

bi takšno odločitev šole staršem predstavil sam ravnatelj ali pa predstavnica kadrovske službe šole na našem 

prvem sestanku. Pričakoval bi tudi, da bi šola navedla tudi kakšne argumente za takšno odločitev in nas 

(starše) tudi vpela v neko debato, kjer bi morda pogasili naše strahove pred ponovno menjavo učiteljice in 

povezanimi vplivi na naše otroke vsled tega. Tako pa smo v nekem trenutku to obvestilo prejeli od učiteljice 

Maruše tekom roditeljskega sestanka, kar tako by the way (verjamem, da je bilo tudi njen nelagodno, da je to 

informacijo morala predati ona). 

Sicer pa bi starši 2.b radi izrekli pohvalo učiteljici Maruši za njeno zavzetost, angažiranost in sprotnost pri 

obveščanju! 

Ravnatelj pojasni, da se na svoji delovni mesti sredi leta vračata dve učiteljici, Irena Lombar in Andrea 

German Velušček, sedaj ju nadomeščata Maruša Zabukovec in Petra Atteya Fabiani. Ker Maruša Zabukovec 

še nima opravljenega strokovnega izpita, bo morala kot prva zapustiti mesto nadomeščanja. 

VPRAŠANJE 1-10 

Učbenik za angleški jezik v 6.-9. razredu: Dogovor Sveta staršev z vodstvom šole v lanskem šolskem letu je bil, 

da učitelji angleščine na začetku šolskega leta povabijo učence, da v učbenik Touchstone ne pišejo in ga tako 

ohranijo, da bi ga konec šolskega leta lahko podarili šoli v šolski sklad. Ali je bilo to izvedeno? Konkreten 

primer iz 6. razreda pravi, da učiteljica zahteva, da otroci pišejo v učbenike?! 

Odgovor podan pri pregledu in realizaciji sklepov prejšnje seje (glej K4. Pregled in realizacija sklepov prejšnje 

seje tega zapisnika). 

VPRAŠANJE 1-11 

Seznam šolskih dejavnosti, kjer pa je opaziti, da je ponujen le en šport, pa še to samo za fante. Pri tako 

specifični populaciji (otroci s posebnimi potrebami - specifične učne težave, ...) bi otroci potrebovali mnogo, 

mnogo gibanja. Naj se vsaj kaj od športa ponudi tudi deklicam.  

Glej odgovor pod VPRAŠANJE 1-6, K12 Pobude, predlogi, vprašanja. 

Seja se je končala ob 18.40 in se je skladno s sklepom (glej K1 tega zapisnika) nadaljevala v ponedeljek 

2.10.2017 ob 16.30 uri.  

*********************************** 

Nadaljevanje ZAPISNIKA 1. REDNE SEJE SVETA STARŠEV OŠ BIČEVJE z dne 2. 10. 2017 

 

Prisotni: Ana Slana (1. A), Vanja Badovinac (1. B), Žana Berk (1. B), Marija Burnik (2. B), Zarika Snoj 

Verbovšek (3. A), Barbara Kmet (3. B), Jakob Novak Jon (4. B), Ana Šavli (5. A), Danaja Smolnikar 

(5. B), Petra Lebeničnik  (6. B), Jovan Bojkovski (8. B), Janez Osredkar (9. A) 

Opravičeni: Mojca Grudnik (7. B), Nataša Milivojevič (8. A)  

Prisotni vabljeni: g. Peter Klun – ravnatelj, ga. Alenka Fajfar Gnezda – pedagoginja 

Dnevni red: 

9. Pregled in seznanitev z realizacijo LDN za šolsko leto 2016/2017. 
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10. Pregled in seznanitev z LDN za šolsko leto 2017/2018. 

12. Pobude, predlogi, vprašanja (VPRAŠANJE 1-9, VPRAŠANJE 1-12, VPRAŠANJE 1-13) 

Uvodoma ga. Alenka Fajfar Gnezda pove, da so že izvedli anketo o šolski prehrani. Prejeli so 160 izpolnjenih 

anket. 85% otrok meni, da je hrana zdrava, 15 % otrok pa je nasprotnega mnenja. 25% otrok je hrana 

premastna. Na tem mestu vsi omenijo makarone in tunin namaz. Ugotovljeno je, da se skuhani makaroni 

prelijejo z oljem, da ne pride do sprijemanja. V prihodnje bodo skušali makarone skuhati večkrat po manj in 

in jih po potrebi tudi splaknili. V nadaljevanju je 3% otrok dejalo, da je hrana presladka, 8% da je preslana. 

Premalo začinjena se jim zdita predvsem kus-kus in riž. Želijo si več hrane iz okoliških kmetij, več čistoče pri 

solatnem baru. Jedilniki (predvsem dopoldanska malica) so preveč ponavljajoči, želijo večjo pestrost. Želijo si 

manj predpripravljenih jedi. Otrokom od 7. razreda dalje se obroki zdijo premajhni. Želijo pa si tudi dva 

menija. Otroci so bili zelo pripravljeni sodelovati v anketi.  

K9. Pregled in seznanitev z realizacijo LDN za šolsko leto 2016/2017. 

Ravnatelj na kratko poroča o realizaciji LDN za šolsko leto 2016/2017. Izpostavi prisotnost pri pouku, ki je v 

se je v lanskem letu izboljšala za dober odstotek. Še vedno pa je preveliko število ur neopravičenih 

izostankov. Torej bo potrebna še večja doslednost učiteljev pri beleženju in obveščanju staršev o izostankih. 

V preteklem letu so učitelji in učenci sodelovali kar v 30 različnih projektih. Med njimi je izpostavil kratki film, 

MAJHEN KORAK ZA ČLOVEKA, VELIK NASMEH ZA ČLOVEŠTVO koordinatoric Alenke Fajfar Gnezda in Bernarde 

Avsenik. Z njim so sodelovali na 45 festivalih in osvojili 9 nagrad. Ob zaključku festivalov bo film objavljen na 

spletni strani šole. Otroci, ki so sodelovali pri projektu, so odšli na nagradni izlet v Bruselj. 

Predstavniki predlagajo, da se tako uspešen projekt šole tudi medijsko izpostavi (revija Ljubljana). 

Rezultati NPZ-jev v preteklem šolskem letu so bili pri vseh predmetih pod slovenskim povprečjem. Razlogi so 

različni. Generacije se med seboj razlikujejo, doslednost pri preverjanjih je bolj v smeri iskanja neznanja kot 

znanja. Dejansko NPZ-ji niso odraz dejanskega znanja, saj primeri ocenjevanja kažejo, da bi bile ocene za celo 

oceno nižje kot jih dejansko v šoli dosegajo učenci. V vsaki generaciji pa so tako učenci, ki dosegajo izjemne 

rezultate kot tisti, ki so precej pod povprečjem. 

Svet staršev je seznanjen z realizacijo LDN za šolsko leto 2016/2017. 

K10. Pregled in seznanitev z LDN za šolsko leto 2017/2018. 

Ravnatelj poroča o načrtu za šolsko leto 2017/2018. Predmetnik ostaja nespremenjen. Število učencev na 

šoli je 433, razporejeni so v 18 oddelkov. Prišlo je do več kadrovskih sprememb. 

Šola nadaljuje z vsemi lanskoletnimi projekti. 

Razpisani so še novi krožki, ki jih izvajajo učitelji: 

- Elementarne igre  1. - 3. razred 

- Logika   1. - 5. razred 

- Šah   4. - 5. razred, v primeru manjšega števila prijavljenih tudi 2. – 3. razred 

Projekt Safe.si se izvaja od 7. – 9. razreda. Svet staršev predlaga, da se ozaveščanje o uporabi spleta uvede že 

v nižjih razredih. Predlaga se tudi izvedba računalniškega krožka. 

Svet staršev je seznanjen z LDN za šolsko leto 2017/2018. 
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K12. Pobude, predlogi, vprašanja. 

VPRAŠANJE 1-9 

8. razred: Mladinske delavnice: Ali so delavnice del letnega delovnega načrta? Predvidevam, da je ves opis 

delavnice notri? Kdo so tisti prostovoljci, ki bodo izvajali delavnice in ali imajo pedagoško znanje in dokazilo o 

sposobnosti za poučevanje? Po zakonu ga morajo imeti. Iz katerega gibanja prihajajo prostovoljci? Kaj je 

vsebina delavnic? Kar bodo obravnavali, mora biti napisano po urah. (Tudi učitelj mora za vsako uro napisati 

poročilo in to pred in po pouku) Ker/če učitelja ne bo na vseh urah, to predstavlja kršitev zakonodaje. Vsako 

leto nas dejansko postavijo pred zid, da si to otroci želijo. Anketa, ki naj bi jo izpolnjevali otroci, ki so se 

udeleževali delavnic, do nas staršev nikoli ni prišla. Glede na to, da smo starši zakoniti zastopniki lastnih 

otrok, bi morda lahko anketo izpolnjevali tudi mi? Otrokom gre ta delavnica v čas razredne ure, ki pa je v tem 

starostnem obdobju zelo pomembna. Notranje napetosti tako rešujejo v času, ki sodi v pouk, namesto, da bi 

ponavljali in utrjevali snov... Prosili bi, da se delavnica odvija v času po pouku in še to za le tiste, ki si to želijo.  

Mladinske delavnice so del LDN. Izvajajo jih prostovoljci iz Društva za preventivno delo. Prostovoljci imajo 

pedagoško izobrazbo, ustrezna znanja in dokazila. Vsebine delavnic zajemajo teme kot so reševanje 

konfliktov, samopodoba, ipd. Pri ga. Alenki Fajfar Gnezda je v začetku š.l. na voljo na vpogled njihov 

priročnik, v katerem so zapisane delavnice in njihova vsebina. Mnenje učencev je, da so to ene boljših 

razrednih ur. Učitelji so pri teh urah zaželeni, se pa sami odločijo ali so prisotni ali ne. Dejstvo je, da so učenci 

bolj sproščeni, če učitelj v razredu ni prisoten. V kolikor starši ne želijo, da se njihov otrok udeleži katere od 

delavnic, se otroku delavnice ni potrebno udeležiti in ta čas počaka v šolski knjižnici. 

VPRAŠANJE 1-12 

8.b: Dopolnilni pouk za matematiko je le enkrat na štirinajst dni. Na večini šol imajo to urejeno. Dopolnilni 

pouk mora biti vsaj enkrat na teden, če hočejo/mo rezultate!  

Zaradi omejenega števila ur za izvajanje dopolnilnega in dodatnega pouka se le ta izmenično izvajata na 14. 

dni. Ko se bodo zaključila tekmovanja (spomladi) pa se bodo izvajale le ure dopolnilnega pouka. 

VPRAŠANJE 1-13 

Zanima me, kako je s prevozom - kombijem v "novo naselje" (Dolgi most) za otroke, ki so majhni in rabijo 

spremstvo, in za tisti čas, ko je kombi prazen in bi lahko peljal še kakega večjega otroka (npr. v primeru dežja, 

snega,...). 

Prevoz s kombijem otrokom iz novega naselja na Dolgem mostu ne pripada, ker spadajo pod okoliš OŠ Vič. 

Lahko pa dobijo brezplačno Urbano za prevoz z LPP (pri ga. Maji Novljan).  

VPRAŠANJE 1-14 

Učenje učenja, ki naj ga izvedejo razredniki na začetku vsakega šolskega leta in po potrebi večkrat 

ponovijo, da se bodo učenci lažje spoprijemali z učno snovjo, s predalčkanjem, povezovanjem in 

dolgoročnim pomnjenjem. Tako bodo učenci dosegali tudi boljše učne uspehe. Morda bi to veljalo za vse 

učitelje, ki bi opazili pri posameznem predmetu »težave«. 

Pobuda sveta staršev je, da se učenje učenja prične izvajati v vseh razredih. Učitelji naj pri svojem predmetu 

izvedejo eno uro o načinu učenja pa čeprav so razred že učili v preteklih letih. 

Predstavni šole se z pobudo strinjajo in jo bodo skušali uvesti v vse razrede.  
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RAZNO 

Obveščanje in prijava na tekmovanja 

Pobuda šoli je, da se uvede enoten sistem obveščanja o različnih tekmovanjih. Predlog, da se na spletni 

strani šole umesti koledar z navedbo vseh tekmovanj. Starši opažajo, da vsi razredniki ne posredujejo 

informacij oziroma prijavnic na tekmovanja. Vodje tekmovanj naj obvestijo razrednike in jim posredujejo 

prijavnice, slednji pa naj učencem pravočasno posredujejo vse potrebno za prijavo na tekmovanja. 

Anketa Poletna šola v naravi Savudrija 

Šola je v času po prvem delu 1. seje Sveta staršev že izvedla anketo v petih razredih o bivanju v Savudriji. 

Ugotovitve so sledeče: 

- otroke je motilo plavanje in tek v dežju ter mrzla voda, 

- orientacijski pohod bi lahko bil daljši in bolj zahteven, 

- na plaži jim je bilo dolgčas, 

- rajši bi odšli v postelje bolj zgodaj, kot pa na primer na ples. 

 

 

Seja se je končala ob 18.00. 

 

 Predsednica Sveta staršev 

Zapisnik sestavila OŠ Bičevje 

Petra Lebeničnik Marija Burnik 
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